
Verslag ledenvergadering volkstuinvereniging 20 maart 2018 

 

Aantal aanwezigen: Theo van der Vleuten (voorzitter), Arno Sleddens (penningmeester), Paula 

Schoofs (bestuurslid), Agata Frant-Swaanen (bestuurslid) en 19 leden. 

 

1. Opening en mededelingen 

Welkomstwoord door de voorzitter waarbij hij ook de nieuwe leden verwelkomt. 

Bericht van verhindering van Henk Akkermans, fam Roks, Harrie Panken, Jack de Rooij, Henk 

Ansems, Ad Lavrijsen, Marjo Gijsbers, Theo Raes, Corona Sneijders, Lex van Sambeek, Ton Hoeks, 

Sjef Baselmans, Andre de Waal en Ad Louwers. 

 

2. Toekomst volkstuin 

Er zijn op dit moment 71 tuinen verhuurd, dit aantal is vrij stabiel en we hebben nog ongeveer 10 

lege tuinen. De vereniging telt 75 leden. 

Indien we alle tuinen kunnen verhuren zijn we financieel een gezonde vereniging anders teren we 

jaarlijks een paar honderd Euro in op onze reserve. 

Wat kunnen we doen om meer tuinen te verhuren? 

We kunnen borden plaatsen, reclame in plaatselijke krantjes en gebruik maken van social media. 

Verzoek aan de leden om te proberen kennissen en anderen de Volkstuin te promoten. Leden zoveel 

mogelijk op de hoogte houden via email. 

 

3. Notulen ledenvergadering 4 april 2017. 

Deze waren bij de uitnodiging voor de ledenvergadering bijgevoegd. 

Deze notulen zijn door de vergadering akkoord bevonden en door de voorzitter en secretaris 

ondertekend. 

 

4. Bestuursverkiezing secretaris 

Na het opzeggen van Irmo van der Sanden is er tussentijds een vacature voor secretaris ontstaan. 

Het bestuur heeft hiervoor Paul van de Weijer benaderd en hij heeft hiermee ingestemd. Er waren 

niet meer kandidaten en de ledenvergadering heeft Paul gekozen als secretaris. 

Statutair waren aftredend Arno Sleddens en Agata Frant-Swaanen. Beiden hebben zich herkiesbaar 

gesteld en zijn herkozen door de ledenvergadering. 

 

5. Jaarverslag 2017 secretaris. 

Bij afwezigheid van Irmo van der Sanden heeft Arno dit op zich genomen door het verslag van Irmo 

te bespreken met de vergadering waarmee is ingestemd met het verslag. 

 

6. Jaarverslag 2017 penningmeester 

Onze penningmeester geeft uitleg over de inkomsten, uitgaven, balans en de begroting. Vanuit de 

vergadering waren er geen op of aanmerkingen. 

Het geheel is gecontroleerd door de kascontrole commissie bestaande uit Piet van Dorst en Jack de 

Rooij. Beiden hebben het bestuur gedechargeerd. Zij worden voor hun werkzaamheden bedankt. 

 

7. Verkiezing kascontrole commissie 2018. 

Hiervoor hebben zich gemeld: Piet van Dorst (voorzitter), Toon van Rijt (lid) en Theo Wouters 

(reservelid). 

Dank hiervoor namens het bestuur. 

 

 



8. Schuilhut op complex de Vennekes 

De bestaande schuilhut is eventueel aan vervanging toe. Geraamde kosten tussen de €1000 en 

€1500. Er was geen eenduidig antwoord uit de vergadering om deze wel of niet te vervangen. Het 

bestuur zal dit nader bekijken. 

 

9. Wet AVG 

Theo van der Vleuten legt uit wat dit inhoudt en we zullen dit de komende maanden gaan invoeren. 

Wet houdt in dat we: 

• Toestemming moeten hebben van de leden om hun gegevens in bezit te hebben en te 

gebruiken, volgens de vastgelegde regels. 

• Als bestuur moeten aangeven wat voor gegevens wij van de leden willen hebben, hoe wij die 

gegevens opslaan en beveiligen. Wij geven aan waar wij de gegevens voor gebruiken en 

stellen op schrift dat wij die gegevens nergens anders voor zullen gebruiken. 

 

10. Velt 

De gemeente heeft ons in het verleden benaderd om chemievrij te gaan tuinieren. 

VELT heeft met de gemeente Bladel een contract afgesloten om in een tuin de grondbeginselen van 

de moestuin-tuinieren van Velt te promoten en te demonstreren.  

Hiervoor heeft Agata Frant haar tuin aan de Beemdstraat beschikbaar gesteld. (tuin 29)  

VELT houdt hier één keer per maand een demonstratiebijeenkomst. VELT gaat dit de komende 2 jaar 

verzorgen. 

 

11. BBQ 

We gaan een gezamenlijke BBQ organiseren voor alle leden op het complex de Vennekes. Bedoeling 

is om dit begin september op een zaterdag te doen. 

Dit zal nader uitgewerkt worden. Het bestuur gaat de datum en de tijd bepalen en delen dat zo snel 

mogelijk aan u mee. Graag in uw agenda meteen noteren!  

(Inmiddels is de datum bekend zaterdag 1 september om 17.00 uur)  

 

12. Netheid tuinen 

Vriendelijk doch dringend verzoek aan alle leden om hun eigen tuin en verder het gehele complex 

mee schoon te houden en alles op te ruimen c.q. af te voeren. 

De verantwoordelijkheid ligt bij ieder lid. 

 

13. Rondvraag 

Kees van Kruysdijk vraagt of er iets aan de rotzooi op de tuin op de Vennekes 47 gedaan kan 

worden. Hij heeft hierdoor veel last van ongedierte (muizen). 

Bestuur zegt toe hier actie op te zullen ondernemen. 

 

14. Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering en bedankt de aanwezigen voor hun inbreng en wenst ieder een 

gezond jaar en een goede oogst toe. 

 

 

 

Aldus vastgesteld in de ledenvergadering van ………………………2019 

 

  


